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ZAPISNIK 

druge sjednice Muzejskog vijeća Etnografskog muzeja održane 31.01.2018. godine s 

početkom u 15:00 sati. 

 

Prisutni članovi Muzejskog vijeća: 

Vinko Ivić, 

Ivana Lušić, 

Ljiljana Perišić, 

Aleksandra Vlatković, 

Juraj Zoričić. 

 

 

 

Prisutne osobe izvan Muzejskog vijeća: 

Goranka Horjan, ravnateljica Etnografskog muzeja 

Mirjana Klasić, šefica računovodstva 

Hrvoje Sešek, zapisničar 

 

Predsjednik Muzejskog vijeća Vinko Ivić predlaže, a prisutni članovi prihvaćaju sljedeći 

predloženi dnevni red: 

1. Prihvaćanje dnevnog reda 

2. Prihvaćanje zapisnika s prethodne sjednice 

3. Financijsko izvješće za 2017. godinu 

4. Godišnje izvješće o radu 

5. Obavijest o završetku EU projekta „Obnovljena baština za održiv i pametan razvoj u 

hiperpovezanom svijetu“ 

6. Odluka o raspodjeli viška prihoda nad rashodima ostvarenih u 2017. godini 

7. Otpis potraživanja i obveza Etnografskog muzeja 
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8. Dozvola za pozajmnicu 

9. Razno 

1. 

Dnevni red je jednoglasno prihvaćen. 

2. 

Zapisnik prve konstituirajuće sjednice Muzejskog vijeća Etnografskog muzeja, održane 

15.01.2018., jednoglasno je prihvaćen. 

3. 

Mirjana Klasić podnosi članovima Muzejskog vijeća Financijsko izvješće za 2017. godinu. 

Prema njezinim riječima u navedenom obračunskom razdoblju provjerom računa prihoda i 

rashoda te usklađivanjem s proračunom ustanovljen je ukupni prihod u iznosu od 

10.804.600,68 kuna te ukupni rashod u iznosu od 11.035.801,12 kuna. Klasić članovima 

Vijeća pojašnjava strukturu prihoda i rashoda prema stavkama predočenima u proširenoj 

bilješci uz Financijski izvještaj za 2017. godinu te obavještava nazočne zbog čega je nastao 

manjak obračunskog razdoblja (potraživanje od HGK za EU projekt obnove Zgrade). Također 

upoznaje MV da su iz Viška prihoda protekle godine završeni projekti iz 2016. godine (osim 

priključka struje u Kačićevoj 53.000,00 kn), a kao obveza ostaje tisak Etnoloških istraživanja 

br. 22. =35.000,00 kn i Završetak projekta obnove Zgrade- Izrada projektne dokumentacije 

77.060,65 kn. Nakon provedene rasprave u kojoj sudjeluju Vinko Ivić, Ivana Lušić, Ljiljana 

Perišić te Goranka Horjan članovi Muzejskog vijeća jednoglasno prihvaćaju Financijsko 

izvješće za 2017. godinu.  

4. 

Goranka Horjan podnosi Muzejskom vijeću Godišnje izvješće o radu Etnografskog muzeja. 

Horjan obavještava da je, u protekloj kalendarskoj godini, poradi obnove pročelja i krovišta 

zgrade Muzeja zatvoren dio stalnog postava na prvom katu. U zatvoreni prostor je evakuirana 

tekstilna građa razmještena iz čuvaonica smještenih u neposrednoj blizini provedbe 

građevinsko – obrtničkih radova. Stručno osoblje Etnografskog muzeja je predalo na 

registraciju nekoliko muzejskih zbirki. Organizirano je oko pedesetak programa kje su 

poduprli Grad zagreb, Mnistarstvo kulture, Zagrebačka županija, TZ Grada Zagreba i 

međunarodne organizacije. U manjem su opsegu provođena terenska istraživanja i smanjena 

su sredstva za otkup građe. Središnja izložba, O životinjama i ljudima, je održana od 22. 

travnja do 12. studenog 2017. godine uz brojne popratne aktivnosti. Od ostalih održanih 

događaja među najznačajnijima je EMYA, koordinator koje je u razdoblju od 3. do 6. svibnja 

2017. bio Etnografski muzej. Svi su događaji bili medijski kvalitetno praćeni. 

Istaknuto je da je posjećenost muzejskih sadržaja na samoj lokaciji Etnografskog muzeja još 

uvijek nezadovoljavajuća te da isti programi na drugoj lokaciji imaju veći broj posjetitelja. 
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Aleksandra Vlatković smatra da su sve do sada organizirane izložbe ispunjavale tražene 

standarde kvalitete te predlaže jačanje komunikacije sa školama kao prvog koraka u 

nastojanju povećanja posjećenosti muzejskih programa. Ljiljana Perišić ističe da je potrebno 

unaprijed sadržaje muzeja uključiti u plan posjeta, a Vinko Ivić smatra da uključivanje u 

kurikulum povećava školski posjet. 

Vinko Ivić zaključuje da su prošlogodišnji programi, kako svojim sadržajem tako i 

kvalitetom, uključivali interese šire publike te drži da će do značajnijeg porasta posjetitelja 

muzejskih programa na matičnoj lokaciji doći nakon obnove zgrade Muzeja i otvaranja novog 

stalnog postava. Nakon provedene rasprave članovi Muzejskog vijeća jednoglasno prihvaćaju 

Godišnje izvješće o radu Etnografskog muzeja. 

 

5. 

Goranka Horjan obavještava članove Vijeća o dinamici provedbe te završetku EU projekta 

„Obnovljena baština za održiv i pametan razvoj u hiperpovezanom svijetu“ s datumom 1. 

veljače 2018. Horjan napominje da su sve financijske obveze Muzeja prema izvoditeljima i 

podizvoditeljima radova uredno podmirene. Obavještava članove Muzejskog vijeća da će u 

roku od mjesec dana po zaključenju projekta odnosno do 2. ožujka 2018. vodeći partner HGK 

izraditi konačni izvještaj za SAFU. 

6. 

Muzejsko vijeće jednoglasno donosi Odluku o rasporedu viška prihoda- koja je ujedno i 

obaveza završetka projekata:  

                        - Priključak struje u čuvaonici Kačićeva 9/2                                =53.000,00 kn 

                        - Tisak časopisa Etnološka istraživanja br. 22                              =35.000,00  kn 

                        - EU projekt obnove Zgrade- Izrada projektne dokumentacije     =77.060,65 kn 

  

7. 

Muzejsko vijeće prima na znanje obavijest o otpisu potraživanja i Etnografskog muzeja te 

prijedlogu inventarne komisije i odluci ravnateljice o postupanju s viškovima i manjkovima 

kao i o rashodu - otpisu osnovnih sredstava i sitnog inventara. 

8. 

Muzejsko vijeće jednoglasno donosi Odluku o davanju suglasnosti za potpis ugovora o zajmu 

između Hrvatske gospodarske komore, kao vodećeg partnera u projektu „Obnovljena baština 

za održiv i pametan razvoj u hiperpovezanom svijetu“, i Etnografskog muzeja, kao projektnog 

partnera, u iznosu 298.000,00 kuna (slovima: dvjestodevedesetosamtisućakuna). 
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9. 

Pod devetom točkom dnevnog reda nije bilo rasprave. 

 

Završeno u 16:10 sati. 

 

Zapisničar:       Predsjednik Muzejskog vijeća: 

Hrvoje Sešek v.r.           Vinko Ivić  v.r. 

                                                


